
 

   

 
 
   

 

 

Kommunfullmäktige 2021-10-25 
Interpellation 
Plats 190 i Svenskt näringslivs ranking 
 
Vår kommun sjönk i Svenskt näringslivs ranking till plats 190. Det är tråkigt, och tyvärr 
fortsättningen på en negativ trend, men det är ju samtidigt en ranking. Nedbrutet 
borde det vara möjligt för kommunen att använda svaren för att med de som grund 
jobba med utvecklingsarbetet av Trelleborg som näringslivskommun. Därför att 
näringslivsarbetet har stor påverkan på kommunens ekonomi. Bättre företagsklimat 
leder till fler företag och fler nöjda företag som anställer fler trelleborgare. Om 
kommunen arbetar med företagen får vi fler trelleborgare i arbete och mer 
skattepengar i kommunkassan, men som det ser ut nu när vi sjunker i rankingen år 
efter år riskerar effekten tyvärr att bli den motsatta. Det är en angelägenhet för hela 
fullmäktige att se till att detta arbete nu förstärks. 
 
 
Så mina frågor till Lars Olsson (M) är: 

- Hur ser ert arbete i ansvarig nämnd ut för att vi nästa år ska öka i rankingen? 
- Har ni satt igång något arbete för att förbättra resultatet, att förbättra 

näringslivsklimatet i kommunen? 
- Och till sist, hur tänker ni involvera KF i detta viktiga arbete?  
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